
Referat

Skolebestyrelsen d. 19. juni 2023 kl. 17.00-20.00 i Ugerløse

Deltagere: Camilla, Camilla, Ziff og Hanne K. fra Ugerløse, Morten fra
Stestrup, Hans, Tanja og Sara fra Merløse (Eva er sygemeldt), Rie (ledelse).
Fraværende: Julie

Dagsorden
Hvad handler punktet om, er der
særlige ansvarlige, gæster og er det
til orientering (O), drøftelse (D) eller
beslutning (B)

Tid Beskrivelse og referat
Opsummering af orienteringen/drøftelsen,
konklusion på beslutning, angivelse af evt.
ansvarlig og evt. deadline.

Formidling
Til hvem, af
hvem og
hvordan?

1. Godkendelse af
dagsorden og seneste
referat (B)

5 min.
17:00

Godkendt Hans

2. Endelige godkendelser.
Færdige versioner vedlagt
seneste dagsorden. (B)

5 min.
17:05

Handleplan mod mobning, Princip for
skole-hjem-samarbejde og
Forretningsorden.

Godkendt og vedtaget

Hans

3. Orientering om Stestrup
(O)

10 min.
17:10

Status på overgangsforløb

Alle lærere og pædagoger er omplaceret i
kommunen. Eleverne er hovedsagelig
indmeldt i Tølløse
Morten fortalte om, at de er godt i gang
med at lukke skolen ned. Merløse og
Ugerløse skoler har “første-ret” til at vælge
undervisningsmaterialer og skolemøbler
Tølløse modtager en del indskolingsbørn
fra Stestrup. Der bliver lukket ned for skolen
fredag uge 26 og åbnet igen mandag i uge
32

Rie

4. Status på suppleringsvalg
til bestyrelsen (O/D)

15 min
17:20

Hvor mange nye ønskes og forventninger til
tidsplanen.

De tre forældre fra Ugerløse ønsker at
fortsætte som medlemmer. Der skal vælges
en fra x-klasserne og derudover evt. at
finde suppleanter.
Der skal findes en mere fra Store Merløse.
Hans tjekker referat i forhold til, hvem der er
valgt for hhv. 2 og 4 år / forskudte valg.
Skal der indkaldes til opstillingsmøde til de
førstkommende forældremøder?
Sif og Hans er i valgbestyrelsen. Det
ønskes at valget bliver afholdt så hurtigt
som muligt,

Hans

5. Samarbejde med Tølløse
Skole (D) Bilag vedhæftet

20 min
17:35

Status, hvad er aftalt indtil nu og hvad der
bliver planlagt til kommende skoleår.

Det er et stort ønske at starte brobygning
med de små skoler op så tidligt som muligt.
Der er lavet et forslag til, hvordan
strukturen/plan kan se ud. Tølløse ønsker
at datoerne bliver lagt i kalenderen i uge 26,

Hans/Camilla



men det er ikke muligt, da udkastet ikke har
været omkring lærerne i Merløse og
Ugerløse. Inddragelse, godkendelse og
datoer tager skolerne fat i fra uge 32.

6. Årshjul, dialog og proces
(D) Idé / forslag som bilag

45 min
17:55

Tildanne et vedvarende årshjul med faste
punkter og plads til fordybelse år for år

Rie lavede udkast til årshjul og alle kom
med forslag til hvilke punkter, som skulle på
hvornår, samt hvilke temaer der ønskes
arbejdet med. Hans og Rie arbejder videre
med årshjulet.

Hans/Rie

Pause 5 min.

7. Aftaler om
skolebestyrelsens indsat til
forældremøder efter ferien.

20 min
18:45

På Merløse fortæller Tanja og Hans om
skolebestyrelsen på de to fælles
forældremøder.
Hans tager til Ugerløse og supplerer med
Camilla og Sif

Hans

8. Inputs til ny kultur og
fritidspolitik. Spørgeskema
vedlagt som bilag. (D)

20 min
19:05

Vi drøfter og kommer med en fælles
besvarelse

Forældre-medlemmer kigger på
spørgeskemaet og tager stilling.

Hans

9. Orientering om
fagfordeling (O)

25 min
19:25

Rie fortalte om, hvordan de nye skemaer
for næste skoleår støtter op om at gøre
overgangene bedre, samt synliggøre
brugen af §16 timer (nedsat timetal for
2-lærer). Der bliver ligeledes “lånt” en lærer
ud til Tølløse i f/k

Rie

10. Ønske om undersøgelse
for skimmelsvamp i
fællesrum, Ugerløse (O)

5 min
19:50

Opfølgning på emnet Kort orientering

Der er ikke skimmelsvamp i fællesrummet.
Det er der til gengæld i forhuset, som nu
står til nedrivning.

Rie

11. Eventuelt 5 min
19:55

Der efterlyses en dato for fælles
oprydningsdag i Ugerløse. Det er sat på
årshjulet i oktober. Camilla vil gerne være
tovholder.

Der er ikke en dato for, hvornår Rene
kommer tilbage, men meldingen er, at han
kommer tilbage.

Der bør i god tid findes forældre, som kan
deltage ved “Skole og forældre”
landsmødet i november.


